
 

 

 

 

19 december 2019 

 

Aan de leden van het directieoverleg ARZ/CHP 

 

 

 

Geachte leden van het directieoverleg, 

 

 

Op 28 maart jl. heb ik als voorzitter van de commissie Hertogh, het Plan van aanpak “Waar een wil 

is, komt een weg” gepresenteerd. Door alle betrokken partijen is toen aangegeven dat er 

belangrijke stappen door Aanpak Ring Zuid en Combinatie Herepoort zijn gezet om de 

werkzaamheden voor de ombouw van de zuidelijke ringweg vlot te trekken. In de organisatie, 

samenwerking en de randvoorwaarden zijn concrete afspraken en acties vastgelegd, die partijen 

actief hebben opgepakt. Tastbare resultaten zijn onder andere de inschuifoperatie van de 

Helperzoomtunnel en de werkzaamheden tijdens de zomerstremming. 

 

In het Plan van Aanpak is aangegeven dat er ten aanzien van de financiële situatie voor de lange 

termijn een totaaloplossing moet komen. Een bestendige oplossing waarmee stabiliteit wordt 

gecreëerd voor de verdere realisatie van het project. 

 

In de afgelopen periode heb ik gesprekken gevoerd met vertegenwoordigers van Combinatie 

Herepoort, Aanpak Ring Zuid, Rijkswaterstaat, provincie en gemeente Groningen om te komen tot 

een oplossing die kan rekenen op instemming van alle betrokkenen. Onderdeel van deze 

gesprekken is het vinden van een oplossing voor de kosten die gepaard gaan met de vertraging 

van drie jaar van het project Aanpak Ring Zuid. 

 

De gesprekken zijn constructief en betrokken partijen hebben de wens om er gezamenlijk uit te 

komen. De gesprekken vragen echter meer tijd dan eerder aangegeven. Alle partijen hebben 

aangegeven zorgvuldigheid voor snelheid te verkiezen.  

 

Met vriendelijke groet, 

 

 
 

Prof.dr.ir. Marcel Hertogh 

 

 

 

 

 

 


